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1. 

Opening 
en 

mededelingen 

De commissaris 
van 

de 
Koning 

heet de 
aanwezigen, fysiek 

en online, 
van 

harte welkom. 

2. 
Provinciaal 

conceptplan Fryslân 

Kwantitatieve 
opgave 

De commissaris 
van 

de 
Koning 

is 
blij 

met het 
voorliggende plan 

en stelt vast dat 
Fryslân 

het 

goed 
doet. Het COA 

geeft 
een 

toelichting 

in 
het 

algemeen 
en de 

burgemeesters geven 
een 

korte 
toelichting op 

de stand 
van 

zaken 
in 

hun 
gemeente. 

De 
burgemeesters 

De Vries en Veenstra 
wijzen 

met nadruk 
op 

het 
belang 

van 
een 

zorgvuldig 
en 

duidelijk proces 
en 

van 
het behoud 

van 

draagvlak 

in 
de 

samenleving. 
Alle 

burgemeesters zijn 
deze 

mening toegedaan. 
Met name 

burgemeester 
Waanders 

legt 
uit hoe 

belangrijk 
het behoud 

van 

draagvlak 

in 
de 

gemeenschap 
is. Een 

zorgvuldig 
en 

duidelijk 

proces draagt 
daartoe 

bij. 
De 

gemeenten 
hebben echter 

geen zeggenschap gehad 
over 

deze vorm 
van 

flexibilisering, 
een 

regionale opvanglocatie (ROL) 
of een satellietlocatie. Met 

alle 
begrip 

voor de 
opdracht 

van 
het COA, 

mag 
het niet 

gebeuren 
dat 

gemeenten 
nu 

tegen 

elkaar 
uitgespeeld 

worden en zo 

ongewild 
een satellietlocatie worden. 

Terwijl 
daarnaast 

nieuwe locaties of bestaande locaties die 
verlengd 

moeten worden, de 
mogelijkheid krijgen 

om een 

regionale opvanglocatie 
te worden. Als er 

in 
een aantal 

gemeenten 
alleen een 

satellietlocatie 
overblijft 

dan ontstaat er een andere 
verbinding 

met de 
bevolking. 

Alle 

burgemeesters 
sluiten zich 

van 
harte 

aan 

bij 
het 

betoog 

van 

burgemeester 
Waanders. 

De 
vertegenwoordigers 

van 
het COA 

geven 

aan 
dat ze het 

punt 

van 
de 

burgemeester 
delen. 

Het COA kent een 

lange 
historie met de Friese 

gemeenten 
en er is 

altijd sprake geweest 

van 

een 

goede samenwerking. 

Al 
deze locaties hebben een 

eigen achtergrond 
met 

onderliggende afspraken. 
Het Noorden heeft voldoende locaties. 

In 
andere delen 

van 

Nederland is dat wel anders en 

verloopt 
de 

samenwerking 
soms moeizaam. Als een 

gemeente mag 
kiezen, dan kiezen af{e 

gemeenten 
voor een 

regionale opvanglocatie. 
Deel 
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regionale opvanglocatie 
en deel satellietlocatie zou een uitkomst kunnen 

zijn 
voor de 

provincie Fryslân. 

Het is 
zaak 

hier met elkaar een 

goede oplossing 
voor te vinden. Een 

AZC 
met uitsluitend 

mensen die 
geen 

kans hebben, heeft niet de voorkeur. 

Burgemeester Rijpstra voegt 
hier 

aan 
toe dat het hem bevreemdt dat er 

al 
met 

gemeenten 

wordt 
gesproken 

over 

regionale opvanglocatie-functies. Draagvlak 
is 

nodig 
om mensen een 

plek 

in 

je gemeente 
te 

geven. 
Daarnaast 

vraagt hij 
aandacht voor 

AMV' 
ers die niet 

terug 

kunnen. Het 
Rijk krijgt 

de 
onderhandelingen 

met Marokko niet rond en het 
probleem 

wordt 

afgewenteld op gemeenten. Burgemeester Rijpstra 
wenst niet 

aan 
deze 

werkwijze 
mee te 

werken. 

Het 
lijkt 

of 
in 

het 
belang 

van 
de 

uitvoering voorbijgegaan 
wordt 

aan 
het 

creëren 
en behouden 

van 

draagvlak 

in 
de 

samenleving. Burgemeester Rijpstra 
wenst niet 

tegen collega's 
te 

worden 
uitgespeeld. Hij 

lost dit 
bij 

voorkeur 
op 

in 
de Friese 

samenwerking op 
en niet /os. 

Burgemeester 
Veenstra 

van 
De 

Fryske 
Marren 

geeft 

aan 
dat 

hij 
het er mee eens is om de 

Friese 
werkwijze 

te hanteren. De commissaris 
van 

de 
Koning geeft 

aan 
dit te adresseren 

bij 

het 
Rijk 

met een brief. 
Hij 

deelt dit 
in 

de 
Kring 

van 
commissarissen 

van 
de 

Koning. 

Wethouder Wassink heeft 
begrip 

voor de situatie en voor de voorkeur om te kiezen voor de 

gulden middenweg, 

maar 
laat weten dat dit voor Leeuwarden toch 

genuanceerder ligt. 
Ook 

gelet op 
het 

traject 
dat de 

gemeente 

al 
is 

ingeslagen 
met het COA en de 

gemeenteraad. 

In 

dit 
traject 

wordt 
gesproken 

over een 

regionale opvanglocatie. 
Dit 

geldt 
ook voor de 

gemeente 

Súdwest-Fryslân. 

Samenvattend stelt de commissaris 
van 

de 
Koning 

vast dat het 
al 

met 
al 

heel 
aardig loopt 

in 

Fryslân, 
dat er 

begrip 
is voor het verzoek 

van 
het COA 

in 
het kader 

van 
de 

flexibilisering, 

maar 
dat 

gemeenten 
die 

al 

langer 
dan tien 

jaar 
een 

AZC in 
de 

gemeente 
hebben niet 

tegen 

elkaar 
uitgespeeld 

willen worden en dat Sneek en Leeuwarden inmiddels 
in 

een 

lopend 

proces 
zitten. 

Er 
is 

zorg 
over de 

classificering 
die nu ontstaat. 

Wij 
maken 

op 
Friese schaal 

afspraken 
zonder differentiatie. Het 

Rijksbeleid 
is niet 

passend bij 
de Friese schaal. 

De commissaris 
van 

de 
Koning 

stelt 
vervolgens 

voor dat 
hij 

bovenstaande verwoordt 
in 

een 

brief 
naar 

staatssecretaris 
van 

Justitie en 

Veiligheid 
Broekers-Knol. 

Fryslân mag geen 

nadeel ondervinden 
van 

het 
gekozen 

instrumentarium en het behoud 
van 

een 

bestendige 

werkwijze 
is 

van 

groot belang 
alsmede een duurzaam 

draagvlak 
onder de 

bevolking. 

Er 

mag 

geen 
onderscheid ontstaan en 

hij 

zal 
het ministerie 

van 
Justitie en 

Veiligheid 
hierover met 

klem adviseren. Voorts 
zal 

hij wijzen op 
het falen 

van 
het 

Rijksbeleid 
betreffende de hiervoor 

genoemde punten 
en laten weten dat 

Fryslân 
dit niet 

gaat oplossen. 

Faciliteren noodopvan 

ne: 
COA 

geeft 

aan 
dat alles 

op 
alles wordt 

gezet 
om de volle 

AZC's aan 

te 
passen. 

Door de 
coronamaatregelen 

volstaat 
reguliere noodopvang 

niet. 
Er 

mogen 

maar 

dertig personen bij 
elkaar. Het COA 

kijkt 
nu 

naar 

recreatieparken, 

maar 
dat is ontzettend 

kostbaar. Tot 
juni zijn 

er zeker 
nog 

tweeduizend 
plekken nodig. 

Daarnaast zitten er 

achtduizend mensen met een 

vergunning 

in 
het 

AZC 
die zo kunnen uitstromen 

naar 
de 

gemeente. 
Dit 

proces stagneert. 

In 
het Noorden valt dit wel mee. 

Huisvesting stagneert 

vooral 
in 

het Westen 
van 

het land. 
Burgemeester 

Waanders merkt 
op 

dat 
noodopvang 

een 

zaak 
is die alle Friese 

gemeenten aangaat. 
De commissaris 

van 
de 

Koning 
stelt 

daarop 
voor 

het 
onderwerp 

te 
agenderen 

voor de 
eerstvolgende burgemeesterslunch. 

Die vindt 
plaats op 

18 maart 2021. 
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Procedure vaststelling Provinciaal plan Fryslân 

Over de procedure voor de vaststelling van het provinciaal plan Fryslân wordt de afspraak 

gemaakt dat er een aanscherping op het plan plaatsvindt in de ambtelijke werkgroep. De 

deelnemers aan deze vergadering ontvangen vervolgens dit aangescherpte plan ter 

goedkeuring. 

Daarna stelt deze regietafel het plan vast waarna de commissaris van de Koning het plan 

naar alle achttien Friese gemeenten stuurt met daarbij een concrete gerichte vraag 

geformuleerd. Aan de regietafel wordt nog afgestemd op welke wijze dit plan (uniform) aan 

de raad wordt verstuurd. Het is niet de bedoeling dit plan aan de raad ter besluitvorming voor 

te leggen. 

3. Vergaderdata 

Het voorstel wordt goedgekeurd met daarbij de afspraak om telkens twee weken van tevoren 

te bepalen of de vergadering door moet gaan. 

4. Verslagen 

Conceptverslag Landelijke Regietafel Migratie en Integratie d. d. 28 oktober 2020 

Het verslag wordt voor kennisgeving aangenomen. 

Conceptverslag Provinciale Regietafel Migratie en Integratie d. d. 29 oktober 2020 

Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld. 

5. Rondvraag 

Burgemeester Gebben pleit voor het werk maken van de doorstroom van statushouders naar 

woningen. 

6. Sluiting 

De commissaris van de Koning sluit de vergadering. 



Toelichting grondslagen
In dit document kunt u secties vinden die onleesbaar zijn gemaakt. Deze informatie is achterwege gelaten
op basis van de Wet open overheid (Woo). De letter die hierbij is vermeld correspondeert met de
bijbehorende grondslag in onderstaand overzicht.

J Art. 5.1 lid 2 sub e
Het belang van de openbaarmaking van deze informatie weegt niet op tegen het belang van de eerbiediging

van de persoonlijke levenssfeer van betrokkenen


